

聯合書院綠色校園啟動暨樹木導賞 United College Green Campus Opening Ceremony cum Campus Tree Walk 5/3/2011

左起：主禮嘉賓書院通識教育主任兼環境委員會主席余濟美教授、輔導長王香生教授、書院校友會會長殷巧兒女士、中文大學協理副校長馮通教授、書院校董黃紹曾先生、環境局副局長潘潔博士、院長馮國培教授、中大樹木計劃召集人兼綠色生活教育小組聯絡人左治強先生、書院校園管理委員會主席胡佩玲教授、校園計劃委員會及環境委員會委員林健枝教授、書院教職員聯誼會主席麥陳淑賢教授、書院學生會會長林朝暉同學進行剪綵儀式。

From left: Professor Jimmy C M Yu (Dean of General Education cum Chairman, Environment Committee), Professor Stephen H S Wong (Dean of Students), Ms Lina H Y Yan (President of the United College Alumni Association), Professor Fung Tung (Associate Pro-Vice-Chancellor), Mr S T Wong (Trustee), Dr Kitty K Poon (Under Secretary for the Environment), Professor Fung Kwok-pui (College Head), Mr George C K Jor (Convener of the CU Tree Project and Green Education Working Group), Professor Woo Pui-leng (Chairman, Campus Planning Committee), Professor Lam Kin-che (Member, Campus Planning Committee and Environment Committee), Professor Barley Mak (Chairperson of the Staff Association), Mr Terence C F Lin (Chairman, United College Student Union) conducted the ribbon cutting ceremony.



中大樹木計劃召集人兼綠色生活教育小組聯絡人左治強先生（最左）向參加者介紹聯合書院校園植物的特色。

Mr George C K Jor, convener of the CU Tree Project and Green Education Working Group (far left) introduced the characteristics of plants at United College.

四院國際演講會比賽

CUHK Toastmasters Inter-College Contest 11/3/2011

崇基學院、新亞書院、聯合書院及逸夫書院的國際演講會於2011年3月11日李兆基樓一號講室合辦第三屆中大四院國際演講會演講比賽。本院國際演講會會員劉謙穎同學（工商管理學士綜合課程／一年級；左）參加備稿演講比賽勇奪亞軍。

Chung Chi College, New Asia College, United College and Shaw College Toastmasters Clubs jointly organised the 3rd CUHK Toastmasters Inter-College Contest on 11 March 2011 at LT1, Teaching Complex of Western Campus. Mr George H W Lau (IBBA/1; left) of the United College Toastmasters Club won the 1st runner-up in the Prepared Speech Contest.



領袖訓練學會交職典禮

Inauguration Ceremony of UC

Leadership Training Society 15/3/2011



新任領袖訓練學會幹事與院長馮國培教授、出席嘉賓及同學於就職典禮後合照。

The new Executive Committee of United College Leadership Training Society posed a group photo with Professor Fung Kwok-pui, College Head and all the attending guests and students after the Inauguration Ceremony.

書院桂冠學人高錕教授獲頒發香港大學榮譽學位

Professor Charles K Kao, UC Distinguished Laureate, Conferred Honorary Degree by The University of Hong Kong 22/3/2011



聯合書院桂冠學人高錕教授獲香港大學授頒榮譽學位，書院校董及行政人員到場致賀。

Professor Charles K Kao, United College Distinguished Laureate, was conferred an honorary degree by The University of Hong Kong. College trustees and administrative staff attended the ceremony to congratulate Professor Kao.